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Hallituksen kokous 8/2023
Aika: 20.4. klo 15.15
Paikka: MaD 259

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Kiril Sanasvuori
Eemeli Voutilainen

Muut:
Juho Reiman
Marwan Marten

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
-
x
-
-
-
x (poistui kohdassa 8. b. v)
x
x
-
-
-
x

(saapui kohdassa 8. b. xiii – poistui 11. a)
(saapui kohdassa 8. b. xv – poistui 8. b. xv)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 15.19.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirjat 6/23 ja 7/23 muutoksitta.
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5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Eemelin mielestä on mukavaa, ettei ole kipeä. Sara sai Jyväsmetrossa
nilkkapannan. Eemelillä on kivaa, koska kevyenliikenteen väyliä putsataan
sorasta. Eräs auto meinasi ajaa Juuson yli tänään aikaisemmin.

7. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

8. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

Verenluovutus meni, mutta yhteensä verta luovutettiin 0 ml, koska kukaan
paikalle saapunut ei saanut luovuttaa verta.

Matlu BeerPong: Oli ja meni. Oli paljon ihmisiä paikalla ja hyvä keli.
Lounaispuiston lava toimi järjestämisessä tosi hyvin ja matlu-yhteistyö
sujuu.

Liisa kertoo, että 3mioiden merkkeihin on tullut takaisin vanha design.
Yleisesti 3miot lippuja on myyty vähemmän kuin ennen, mutta Ynnän
lipunmyynti on ollut ihan hyvää.

b. Wapbu
i. Menneet Wapabup tapahtumat

Lautapeli-ilta: Oli ja meni. Ihmisiä oli kivasti paikalle ja lettut meni
kaikki. Juuso ehdottaa, että budjetoidaan 16€ leivontatarvikkeisiin.
Roope kannattaa. Budjetoidaan 16€ leivontatarvikkeisiin.

ii. 3Miot #50
Tänään mennään taas. Karaoke on samana päivänä, mutta se ei
ole vaikuttanut lipunmyyntiin ainakaan negatiivisesti.

iii. Ynnän, Linkin ja Algon Wappukaraoke
Tänään klo 20 alkaen.
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iv. VappuKyykkä
Perjantaina 21.4. klo 14 Mattilanniemen parkkipaikalla. Ensin
opetus ja sitten klo 15 turnaus mikäli tulee tarpeeksi joukkueita.
Syrre kysyi meidän karttuja lainattaviksi. Kyykkä pidetään
mahdollisesti soraisella parkkipaikalla, mikä voi tehdä huonoa
kartuille. Roope kertoo, että soraa ei ole paljon. Lainataan karttuja
syrrelle.

Tapahtumasta puuttuu myös Ynnän vastuuhenkilö, joka auttaa
kyykkien roudauksessa. Juuso antaa avaimet Saralle ja Eemelille,
jotta he voivat auttaa tavaroiden roudaamisessa. Eemeli jää
pidempään ja vie Ynnän tavarat takaisin varastoon.

v. Ynnä goes JyväSpeksi 2023
Lippuja meni 19 ja Erika noutaa liput ennen lauantain näytöstä ja
jakaa ne osallistujille.

Liisa poistui ajassa 15.35.

vi. Luontoretki Laajavuoreen
Ei lisättävää.

vii. SopokahviAppro 2023
Sara ehdottaa 430,88 euroa budjetoitavaksi, joista 230,88 euroa
haalarimerkkeihin ja 200 euroa tarjottaviin sekä muihin kuluihin.
Juuso kannattaa. Budjetoidaan 430,88 euroa SopokahviApproihin.

viii. Kuplafutis
Kuplafutis varattu alban rannalle klo 18-20. Saatiin 60 euroa
alennusta joten koko juttu maksaa 320 euroa. Tapahtumaan oli 24
pelaajalle 3 euron maksu, mutta pihapelejä tuodaan myös
paikanpäälle katsojia varten. TEK sponssaa 50 euroa.

ix. ProWappu
Bussit tilattu. Tarvitaan bussivastaavat, sillä Matias ei pääse
vastaajaksi. Otetaan yv-vastaavat eli Valtteri ja Atte
bussivastaaviksi. Jos toinen on estynyt osallistumaan, Juuso voi
ryhtyä vastaavaksi.
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Ohjelmassa on skumppajuoksua, BeerPongia, saunaa ja TEK:n
makkaraa.

Aikataulu: Bussi 1: 16.00 – 22.00. Bussi 2: 17.00 – 23.00 meno:
agora – kaijalanniemi Paluu: kaijalanniemi – keskusta – agora
Eventistä puuttuu vielä saunavuorot. Avaimet haetaan Palokan
ABC:ltä.

x. Pulma ilta
Matias on estynyt pitämään pulmailtaa, mutta Roope ottaa
tapahtuman kontolleen. Roopen ehdotuksen mukaisesti muutetaan
tapahtuman nimi Pulma illasta muotoon Pulmailta. Ohjelmaan
sisältyy mensan kotitesti.

xi. Vabpusitsit
Roope on päävastuussa. Roope kysyy, miten yhteispitsatilaus
hoituu käytännössä. Pitsatilaus tehdään Ynnän sivujen kautta
tapahtuman sivulla. TEK on mukana sponsoroimassa pitsoja 2
euroa per pitsa 50:neen pitsaan asti.

Vaihtuvien toastien osalta Roope tekee formsin, minne voi ilmoittaa
halukkuutensa sitsien aikana. Tällöin vain halukkaat pääsevät
toasteiksi. Paikalla olevat hallituslaiset seuraa sitsien etenemistä ja
asiattomien laulujen kohdalla voi puuttua tilanteeseen. Ensi viikon
aikana varmistetaan ennen sitsejä, ketkä hallituslaiset pääsevät
paikalle.

Roopen ajatus on kysyä pizzerialta, onnistuuko pitsojen tilaaminen
laskulla, sillä Ynnällä ei ole käytössä maksukortteja tällä hetkellä.

xii. Ynnän ja Linkin käsityö- ja leivontailta
Käsitöitä, lautapelejä ja vohveleita Lea Pulkkisen salissa lauantaina
klo 12-16. Linkiltä tulee vohvelirauta (mahdollisesti useita).

Juuso ehdottaa 30 euroa budjetoitavaksi leivontatarvikkeisiin ja
eväisiin. Eemeli ja Sara kannattavat. Budjetoidaan 30 euroa
leivontatarvikkeisiin ja eväisiin.
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xiii. Kirkkopuistopiknik
Reiman saapui ajassa 16.01.

Piknik on sunnuntaina 30.4. ja kirkkopuistoon tarvitaan
roudausapua. Juuso kysyy, halutaanko pohtia asiaa nyt vai
kokouksen ulkopuolella. Mietitään kokouksen ulkopuolella hyvissä
ajoin ennen kirkkopuistopiknikiä.

xiv. Harjupiknik
Maanantaina 1.5. samoilla tavaroilla, kuin kirkkopuistossa
edeltävänä päivänä.

xv. Muut
Roope ehdottaa vappuskumppaan budjetoitavaksi 175 euroa.
Juuso kannattaa. Budjetoidaan 175 euroa vappuskumppaan.
Roope kysyy myös, onko mahdollista saada matkakorvauksia.
Juuso ehdottaa 36 euroa budjetoitavaksi palkkioihin
ruokalipukkeiden muodossa. Roope kannattaa. Budjetoidaan 36
euroa palkkioihin. Sara ehdottaa 100 euroa budjetoitavaksi
kirkkopuistopiknikin eväisiin. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 100
euroa kirkkopuistopiknikin eväisiin.

c. Muut
Tapahtumavastaavien sähköpostiin on tullut Kauppakadun Approilta viesti
ainejärjestön ohimyynnistä. Ynnä on mukana ohimyynnissä, eli saadaan
oma lippukanta Kauppakadun Approille.

2.5. on toukokuun ensimmäinen tiistai ja järjestetään perinteinen karaoke
tuolloin.

Museoapprot ovat 2.-7.5. ja lipunmyynti on auki.

9. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Approt onnistuivat hyvin ja kide näytti olevan tehokas mainosalusta
varsinkin kun mainostus tänä vuonna ei mennyt ihan nappiin. Kiden tulot
ovat tulleet, mutta sieltä pitäisi tulla vielä lasku heidän veloittamistaan
palvelumaksuista. Rahaa pitäisi tulla vielä runsaasti ravintoloiden
osallistuimismaksuista. Atte tekee jonkinmoisen yhteenvedon kun on
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kaikki tulot ja menot tiedossa. Valtteri laskuttaa ravintoloilta
osallistumismaksut, kun saa tilinpäätöksen loppuun.

b. Kännytoimikunta
Kännytoimikunta on vappuna paikalla tapahtumissa tuottamassa sisältöä.

c. Muut
Ei toistaiseksi muita toimikuntia.

10.Yrityssuhteet
Yritysvastaavat ovat miittailleet ja suunnitelleet strategiaa
yhteistyökumppaneiden hankintaan. Suunnitteilla on saada oman alan yrityksien
kanssa syvempää yhteistyötä.

11.Muut sektorit
a. Talous

Valtteri kertoo, että vuoden 2022 tilinpäätös on valmis. Valtteri on miettinyt,
että tästä lähtien rahastonhoitaja voisi tehdä kirjanpitoa reaaliaikaisesti ja
esittää sen muulle hallitukselle esimerkiksi joka kuukauden
ensimmäisessä hallituksen kokouksessa. Juuson mielestä idea on
erinomainen. Juuso kysyy missä tilanteessa Ynnän talous on tällä
hetkellä. Valtteri vastaa, että rahaa on tilillä ja sitä menee laskuihin sekä
kulukorvauksiin. Esc ei ole vieläkään maksanut tukeaan Ynnälle. Valtteri
on yhteydessä Esciin asian tiimoilta. Reiman poistui ajassa 16.44.

b. Sopoasiat
Sara kertoo, että hallituksen hyvinvointikyselyyn on tullut 11 vastausta.
Vastaukset käydään läpi ja asioista pidetään iltakoulu hallitukselle
toukokuun aikana.

c. Kopoasiat
OPS-kysely menee kiinni kohta. Sara analysoi vastaukset ja kirjoittaa
raportin, sekä laittaa sen luettavaksi muulle hallitukselle. OPS ongelmiin
on jo tartuttu.

d. Liikunta
Terveiset Atelta: Jousiammunta lajikokeilua varten olen tutkaillut paikkoja.
Otan yhteyttä lähipäivinä mahdolliseen kohteeseen. Lajikokeilu olisi
todennäköisesti toukokuun toisella viikolla. Vappupesis pitäisi järjestää
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vapun jälkeisellä viikolla, mutta muiden Matlujen liikunnasta vastaavat
henkilöt ovat olleet kovin hiljaisia asiasta. Koitan saada muut matlut
mukaan vielä. Sisäliikuntavuorot loppuvat tässä kuussa. Varaan
touko-elokuun ajaksi kampuksen kentän tunniksi kuten viime kesänä. Ensi
viikolla on kaupunkisotaa niin tulkaa leikkimään :).

e. Sauna
Mikael on nähnyt Läffän parkissa.

f. Kv-asiat
Ei vastattavaa.

g. Kulttuuri
Ei lisättävää.

h. Elektroniset alustat
Valtteri kertoo, että toimiston tietokone on toimintakelvoton. Sara kertoo,
että rikkinäisistä koneista pitää laittaa viestiä yliopiston vastaaville, jotta
koneet voidaan vaihtaa.

i. Excu
Keväällä ei ole tulossa excua. Syksyllä excuillaan.

j. Muut
Ei lisättävää.

12.Edustukset
a. Resonanssi 29v

Mikael on menossa lauantaina 22.4. edustamaan.

b. Muut
Ei lisättävää.

13.Budjetoinnit
Valtteri ehdottaa maaliskuun 3mioiden narikkalaskuun jälkibudjetoitavaksi 214,50
euroa. Juuso kannattaa. Jälkibudjetoidaan 214,50 euroa narikkalaskuun.

Valtteri ehdottaa 200 euroa budjetoitavaksi Kaijalanniemen vuokraan. Juuso
kannattaa. Budjetoidaan.



Ynnä ry, hallituksen kokous 8/2023 8/9

Valtteri ehdottaa 190 euroa budjetoitavaksi JyväSpeksin lippuihin. Eemeli
kannattaa. Budjetoidaan.

Valtteri ehdottaa budjetoitavaksi 163,88 euroa vappubingon haalarimerkkeihin.
Roope kannattaa. Budjetoidaan.

14.Hankinnat
Juuso kertoo, että Atte on pohtinut Ynnälle auton hankkimista. Autolla voisi vetää
Läffää ja roudata tavaroita. Asiaa täytyy pohtia erittäin tarkkaan.

15.META
Eemeli kertoo, että verenluovutusta olisi pitänyt mainostaa paremmin ja
tarkemmin.

Roope on tehnyt pikku laskutyötä pitsojen hinnoista ja sitsaajille jäisi alle 10
euroa maksettavaa per pitsa.

Valtteri esittelee tilinpäätöksen 2022. (Liite 2) Hyväksytään tilinpäätös
toiminnantarkastajien tarkastettavaksi.

Sara kysyy Escin VIP-korteista. Ne eivät ole kevään aikana toimineet sovitusti,
mikä alkaa olla kohtuutonta, koska vuotta on kulunut jo melkein viisi kuukautta.
Sara tuo myös esille, että muiden järjestön kanssa voisi sopia vippien
toiminnasta, jotta niistä olisi kaikille enemmän hyötyä.

Juuso vastaa puheluun ajassa 17.16. Pidetään kokoustauko puhelun ajan.
Jatketaan kokousta ajassa 17.18.

16.Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous kun Juuson doodle valmistuu.

17.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 17.20.

Liitteet
1. Kokouksen 8/23 budjetoinnit
2. Tilinpäätös 2022
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Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


